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1470 København K 

Telefon 72 28 24 00 

 
Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  

 

Svar på spørgsmål fra Eva Kjer Hansen (V), Anni Matthiesen (V) og Stén Knuth (V) 

stillet den 11. oktober 2021.  

Spørgsmål nr. 22: 

”Hvorpå bygger følgende konklusion: ”(…) da den foreløbige afdækning af økonomien 

- og business-casen i it-projektet - samlet set fremstår meget tvivlsom” i ”Resultat af 

afdækning og undersøgelse vedrørende B 219” af 1. oktober 2021 (BOU alm. del – bi-

lag 190 (folketingsåret 2020-21))? 

Spørgsmålet bedes besvaret senest 3 dage inden afholdelse af samråd vedrørende be-

svarelse af samrådsspørgsmål E og F.” 

Svar: 

Jeg kan henvise til mit svar på BOU alm. del spørgsmål 21 og kan tilføje, at Indenrigs- 

og Boligministeriets afdækning og undersøgelser har vist, at der ud over omkostninger 

til udvikling af én digital løsning til foreningers arrangementsansøgninger kan komme 

omkostninger hos de tilsluttede myndigheder, og at et it-projekt af denne størrelse vil 

indebære betydelige risici – også henset til de komplekse regler på området. 

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 

 

 

Bilag: 

Bilag - BOU alm. del - svar på spm. 21 

Sagsnr. 

2021 - 6531 

 

Doknr. 

456316 

 

Dato 

10-11-2021 

Offentligt
BOU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 22
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